
 

Saksliste og referat SU-SMU 26.09.22 

 

Re videregående skole  

Skoleår:   22-23    Møtedato:26.09. 

Roller i SU-SMU   Navn   
Leder (elev)   Maria Ionescu 

Nestleder (elev)  Amalie Bu Skjeggestad 

Andre elevrepresentanter   Martin Brattekværne Bakke 
 

Anine Sjøblm 
 

Thomas Schlytter -Henriksen 
 

Andrea Strøm 
 

Simen Sletvold Orerø 
 

Isak finnebråten Kuhne 
 

Per-Henning Johnsen Haga 
 

Kaja Simonsen 
 

Hedda Buom 

Rektor/skolelederrepresentant   Sindre L. Bjeerkeseth 

Ansattrepresentant(er)   Stine Andresen 

Skoleeierrepresentant   Anita eikeland Larsen 

Representant skolehelsetjenesten Anette M. Ustad 
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Til stede: Martin, Amalie, Anine, Thomas, Maria, Andrea, Simen, Hedda, Kaja, Anita, Sindre, Stine og 

Anette 

Saksnr  Saksliste  Referat med ansvar og frister  

SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø) 

Fast sak  Rektor informerer om oppfølging 

av saker fra forrige møte, hvordan 

er innspillene fra SU-SMU fulgt 

opp?  

 

01/2022-23  Oppstart og informasjon om 

SUog SMU 

 Anita repeterte kort at møtet tar for seg alle deler av 

skolens miljø og organisatoriske saker. Det skal være 

flertall av elever i utvalget. Utvalget er rådgivende for 

rektor. Det er retningslinjer for referatskriving og fylkets 

politikere går gjennom referatene. Medlemmene i 

utvalget har taushetsplikt. Årshjulet legges inn i Teams.  

02/2022-23 Elevrådsstyret og årshjulet - 

skal vi endre skolens rutiner? 

Hilde Wold fra Greveskogen informerte: valg to ganger 

per år. Om høsten og senere i året - i mars. Vg1 om 

høsten - de andre sitter fra forrige skoleår. Elevrådet 

arbeider selvstendig. Elevrådsstyremøte hver tirsdag. 

Første møte er et overføringsmøte - begge styrer er med. 

Det ble meningsutvekslinger – vi tok ingen avgjørelse i 

dag. Saken tas opp på et senere møte. 

03/2022-23 Konstituering Skolen sørger for sekretær= Stine Andresen. Maria 

Ionescu ble valgt som elder.   Amalie Bu Skjeggestad ble 

nestleder. 

 04/2022-

23 

 Ønsker vi at medlemmene i 

SU/SMU skal ha 

nøkkeloppgaver i forhold til 

arbeidsgrupper? 

 Rektor refererte om fadderordningen. 

Peru-komiteen er etablert, og der har vi en elev fra SMU 

som har påtatt seg en lederfunksjon. Ingen flere områder 

ble omtalt. 

05/2022-23 Oppfølging av saker fra 

forrige skoleår 

Saken utsettes til neste møte. 

 06/2022-

23 

 Saker fra plenumsmøtet.  Det er behov for ladertårn - ønskelig med to i hvert 

klasserom. Vanndispensere nede fungerer ikke. Det er 

humpler på grusparkeringsplassen - ønskelig med 

utbedring. Dette er avhengig av hva området skal brukes 

til i en tid framover. Kaldt i klasserom. Dårlig ventilasjon – 

spesielt bygghallene. Dette arbeides det med på skolen i 

disse dager. 
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SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema) 

      

   

   

   

 


